
Raadsvragen Draaiorgel markt Oud-Rijswijk

Na ruim 60 jaar lijkt het draaiorgel van vader en zoon (…) niet meer welkom te zijn op 
de Herenstraat in Rijswijk m.n. tijdens marktdagen. Daarmee zou een stuk Hollands 
erfgoed verdwijnen van de Rijswijkse markt. 

Namens D66 Rijswijk aanleiding om de volgende vragen aan het College te stellen.

• Op welke gronden is de vergunning aangepast?
• Waarom zijn deze gronden nu plotseling urgent, en waren die de afgelopen 60 

jaar niet aanwezig?
• Is in de aanpassing van de vergunning meegewogen dat de draaiorgelcultuur 

op de lijst van Immaterieel Erfgoed Nederland staat? En daarmee het plezier 
dat kinderen en volwassenen beleven aan het draaiorgel tijdens marktdagen 
in Rijswijk?

• Is in de aanpassing van de vergunning het ondernemingsbelang van de familie 
(…) meegewogen, met name de verdiencapaciteit van deze ondernemer met 
de opgelegde beperkingen?

• Waarom is het kennelijk sinds half april niet mogelijk gebleken een behoorlijke 
afspraak te maken met de familie (……) hierover?

• Speelt in de aanpassing van de vergunning het terrassenbeleid voor horeca 
een rol? Zo ja, welke belangen zijn hierin afgewogen?

• Klopt het dat het beleid voor terras aanvragen terug is naar de wijze van 
aanvragen en toekennen zoals voor Corona?

• Is het aangepaste beleid ten tijde van Corona geëvalueerd, zo ja hoe en met 
welke opvolging, zo nee, waarom niet?

• Is de gemeente bereid om met onmiddellijke ingang de vergunning voor de 
familie (….) zo aan te passen dat het draaiorgel weer een plaats krijgt tijdens 
marktdagen?
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